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Emlékeztető 
Az Egyesületi Elnökség 2013. április 23-án 14:00 órakor Budapesten a Magyar 
Elektrotechnikai Egyesület, VII. Madách Imre út 5. III. emeleti irodájában megtartott 
nyilvános üléséről. 
 
Jelen voltak: Dervarics Attila, Kovács András, Schachinger Tamás, Kovácsné Jáni Katalin, 
Balázs Péter, Dr. Vajda István, Nagy János, Kovács László, Pálfi Zoltán, Görgey Péter helyett 
Haddad Richárd, Hollósy Gábor, Béres József, Horváth József, Rejtő János, Hiezl József, 
Rubint Dezső, Elnökségi tagok, továbbá Almási Sándor, Tóth Péterné, Günthner Attila 
állandó meghívott. 
Kimentette magát: Orlay Imre, Dési Albert, Bognár Alajos, Hartmann Bálint, Dr. Dán 
András 
 
A napirendek előtt  Dervarics Attila köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy az 
ülés határozatképes. 

Első napirendi pontként Kovács András az előző Egyesületi Elnökségi üléseken 
elhatározottak helyzetének áttekintésével kapcsolatban adott rövid tájékoztatót:  
• „A MEE 2013. évi kommunikációs terve” és „Az Elektrotechnika folyóirat helyzete” 

beszámolókkal kapcsolatban az Egyesületi Elnökség januári ülésén módosításokat kért. 
Mindkettő elkészült. „A MEE 2013. évi kommunikációs tervét” írásban kiküldtük, „Az 
Elektrotechnika folyóirat helyzete” a helyszínen került kiosztásra. Haddad Richárd 
ismertette az általa képviselt EISZ véleményét a kommunikációs tervvel kapcsolatban, 
amely után Dervarics Attila hangsúlyozta, hogy a tisztújítás közeledte miatt tekintsük az 
anyagot javaslatnak a következő vezetés számára és ne tervnek. Az Egyesületi Elnökség a 
fenti kiegészítéseket figyelembe véve 17/2013 számú határozatával egyhangúan 
elfogadta a MEE 2013. évi kommunikációs tevékenységével kapcsolatban tett írásos 
javaslatot. Az Elektrotechnika folyóirat helyzetéről benyújtott írásos előterjesztésből 
Kovács András kiemelte, hogy a lap gazdálkodása az elmúlt 3 évben viszonylag stagnáló 
állapotot mutat, ami a jelenlegi gazdasági helyzetben jó eredménynek számít. Az 
Elnökség megköszönte a tájékoztatást. 

• A VTT 2013. évi pénzügyi tervéről a beszámoló elkészült. A helyszínen került kiosztásra, 
amellyel kapcsolatban Nagy János elmondta, hogy a rendezvényeken a résztvevők száma 
és az előadók aktivitása sajnos csökken. Kiemelte azonban, hogy múlt év végén, egy 
békéscsabai rendezvényen a MEE Békéscsabai szervezete nagyon szép munkát végzett, 
sikeres rendezvényt bonyolítottak. Schachinger Tamás megjegyezte, hogy a kiosztott 
táblázatban a cél szerinti tevékenység eredménye a bevételek és kiadások alapján 200 eFt 
eltérést mutat, amit korrigálni kell. A VET 2013. évi pénzügyi tervében az EE korábban 
ellentmondásokat vélt felfedezni, amelyek módosítása megtörtént. 

• Nagy János OBH-tól kapott levelével kapcsolatban (ami arról szól, hogy önálló 
nyilvántartási számuk nem lévén a 2011. évi CLXXV törvény alapján rájuk nem 
vonatkozik a beszámoló letétbe helyezési kötelezettség) leírta felmerült kérdéseiket és 
Günthner Attila hivatalos állásfoglalást kért, amelyre még nem érkezett válasz az NGM-
től. 

• Az előző EE-n elfogadott dokumentumok „SZMSZ”, „Képviseleti és aláírási rend”, 
„Titkársági ügyrend”, felkerültek a honlapra 
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• Az Elektrotechnika lap terjesztő váltása megtörtént. Erről tájékoztattuk az olvasókat az 
áprilisi számban. A májusi lapot az új terjesztő viszi ki. 

• A web alapú cikk kezelő rendszer bevezetésével kapcsolatban megalakult az a 
munkabizottság, aki a megfelelő döntés előkészítést elvégzi és az Elnökség elé terjeszti: 
Tagok: Kovács András, Tóth Éva, Jáni Kati, Dr. Varjú György, Görgey Péter, Dr. Bencze 
János, Arató Csaba, Vokony István, Babka Gábor és Günthner Attila. Kovács András 
kérte, hogy júniusra készüljön el az előterjesztés. 

• Az előző EE-n elhatározottak alapján FAM Bizottsággal kapcsolatos delegálások 
megtörténtek és a vonatkozó leveleket elküldtük az illetékeseknek. 

Második napirendi pontként Kovács András a május 31-i 89. Tisztújító KKGY írásban is 
megküldött napirend tervezetét ismertette. Almási Sándor hozzászólása, valamint Dervarics 
Attila és Kovács András válasza alapján az Egyesületi Elnökség az „összefoglaló beszámoló a 
leköszönő Elnökség hat és fél éves munkájáról” napirendi cím helyett az „összefoglaló 
beszámoló a leköszönő Elnökség munkájáról” cím mellett döntött. Hiezl József felvetette, 
hogy logikailag a díjátadást az „összefoglaló beszámoló a leköszönő Elnökség munkájáról” 
napirend után tenné. Az ellenérvekben elhangzott, hogy a díjátadás a szavazatszámlálás alatt 
történne praktikus okokból. A vita után az Egyesületi Elnökség elfogadta azt a javaslatot, 
hogy a díjátadás az „összefoglaló beszámoló a leköszönő Elnökség munkájáról” napirend után 
következzen. A fenti kiegészítéseket figyelembe véve az Egyesületi Elnökség 18/2013 számú 
határozatával egyhangúan elfogadta 89. Tisztújító KKGY írásban is megküldött napirend 
tervezetét.  

Harmadik napirendi pontként az Egyesületi Elnökség a május 31-i 89. Tisztújító KKGY 
határozati javaslatait tárgyalta:  

Kovács András röviden egészítette ki írásban is megküldött előterjesztését a 89. KKGY-re 
készített elnökségi beszámolóról, amelyhez „célfotóval” minden illetékes szervezet 
összefoglalója megérkezett. Az Egyesületi Elnökség megtárgyalta az elnökségi beszámolót és 
19/2013 számú határozatával egyhangúan elfogadta. 

Dervarics Attila tájékoztatta az Elnökséget, hogy az Egyesület 2012. évi záró 
dokumentumaival kapcsolatos írásos előterjesztéseket (EB jelentés, GB Feljegyzés, 2012 évi 
mérlegbeszámoló, MEE 2012 évi vezetői összefoglaló, MEE 2012 évi közhasznúsági 
melléklet, MEE 2012 évi könyvvizsgálói jelentése) időben megkaptuk. Felkérte Schachinger 
Tamást, hogy ismertesse a Gazdasági Bizottság jelentését. Schachinger Tamás 
összefoglalójában elmondta, hogy az új civil törvény által előírt bonyolult közhasznúsági 
mellékelt forma miatt - átmenetként - készítettünk egy „Vezetői összefoglalót” annak 
érdekében, hogy érthető legyen az új formátum. Említést tett a hatékonyan zárult GB által 
kezdeményezett költséghatékonysági projektről. Egyúttal kihangsúlyozta, hogy zavarja a GB-
t a terv szerinti gazdálkodás nem megfelelősége (2012 évi terv: -4 MFt, Eredmény: +20 MFt), 
ami első sorba a területi és üzemi szervezetek nagyon durva tervezésének köszönhető és ez 
téves intézkedésekhez vezethet. Ezt a nyitott problémát figyelemfelhívásként a leköszönő GB 
át fogja adni az új GB-nek. Az Egyesületi Elnökség 20/2013 számú határozatával a 2012 évi 
záró dokumentumokat egyhangúan elfogadta.  

Az Egyesületi Elnökség az Etikai Bizottság beszámolóját tudomásul vette 

Az Egyesületi Elnökség megelőző ülésén 05/2013 számú határozatával egyhangúan 
elfogadta a KKGY számára tett Alapszabály módosítási javaslatokat. Az Egyesületi Elnökség 
21/2013 számú határozatával egyhangúan elfogadta, hogy a KKGY-nek küldött írásos 
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előterjesztés tartalmazzon egy felvezetést, amely tartalmazza az Alapszabály módosítás 
indoklását. 

Dervarics Attila a tagdíjemeléssel kapcsolatban benyújtott írásos előterjesztést nem egészítette 
ki arra való tekintettel, hogy azt az Egyesületi Elnökség az elmúlt évben több ízben tárgyalta. 
Az Egyesületi Elnökség 22/2013 számú határozatával, a tagdíjak kérdésével foglalkozó 
külön bizottságok vizsgálatai, valamint a régiók visszajelzései alapján javasolja a 
Küldöttközgyűlés számára 2014. január 1-től az alábbi tagdíjak meghatározását:  

• Munkavállalók: 5000 Ft/év 

• Diákok és nyugdíjas tagok: 1500 Ft/év 
• 70 év feletti nyugdíjasok,munkanélküliek, GYED-en, illetve gyes-en lévők 

(regisztrációs tagdíj) min. 600 Ft/év, vagy ennél magasabb, önként vállalt összeg 

Dervarics Attila Hatvani Györgyöt, mint nagy tiszteletben álló korábbi elnökünket javasolta a 
89. Tisztújító KKGY levezető elnökének. Az Egyesületi Elnökség 23/2013 számú 
határozatával a javaslatot egyhangúan elfogadta. 

Negyedik napirendi pontként Günthner Attila ismertette a korábbi Elnökségi ülés határozata 
alapján összeállított Választási Bizottság Elnökének és 7 tagjának névsorát. Elnök: Dr. 
Szandtner Károly. Tagok: Divényi Dániel (MAIT), Farkas Csaba (MAIT), Kiss József 
(MAIT), Dr. Vokony István (MAIT), Szeli Viktória (Titkárság), Szabolcsi Nóra (Titkárság), 
Babka Gábor (Titkárság). Az Egyesületi Elnökség a Választási Bizottság javasolt tag 
összetételét 24/2013 számú határozatával egyhangúan elfogadta. 

Ötödik napirendi pontként  Hiezl József, a Jelölő Bizottság elnöke, a tisztújítás 
előkészítésének aktuális helyzetéről, az elmúlt Elnökségi ülés óta történt változásokról 
tájékoztatta az Elnökséget. Rubint Dezsőt a TITUKO megválasztotta Egyesületi Elnökségi 
képviselőnek ezért visszalépet Etikai Bizottság Elnöki jelölésétől. Hartmann Bálintot jelölték 
Kommunikációs Marketing Bizottság Elnöknek, aki a jelölést elfogadta. Továbbiakban 
elmondta, hogy szinte kivétel nélkül megvannak az elfogadó nyilatkozatokat, szakmai 
önéletrajzok és a kötelező programok, amelyeket a MEE honlapján 
(http://www.mee.hu/hu/tagjainknak/tisztujitas) közzétettünk és azokat folyamatosan frissítjük. 
A folytatásban vita bontakozott ki az írásban előterjesztett szavazólap formájával 
kapcsolatban. A vélemények elhangzását és a vitát követően Dervarics Attila foglalta össze az 
Elnökség álláspontját. Egy küldött 3 különböző színű szavazólapot fog kapni. Az egyiken az 
Elnök, Főtitkár, GB elnök, KMB elnök, SZTB elnök, SZB elnök, OB elnök jelöltek fognak 
szerepelni, a másikon az EtB elnök és tag jelötjei, a harmadikon pedig az EB elnök és 
tagjelöltjei. A kitöltött szavazó lapokat egy szavazó urnába kell majd dobni. Az Egyesületi 
Elnökség a szavazólap javasolt formáját 25/2013 számú határozatával egyhangúan 
elfogadta. 

Hatodik napirendi pontként  Günthner Attila ismertette a Küldött lista jelenlegi állását. 65 
szervezetünkből az EE ülés napjáig 43 szervezet bonyolította le tisztújítását (eddig 142 
küldöttet választottak). A maradék 22 szervezet írásban, illetve telefonon nyilatkozott arról, 
hogy 2013. április 30-ig eleget tesz tisztújítási kötelezettségének. A beszámolót követően 
Kovács András javasolta, hogy az Egyesületi Elnökség hozzon határozatot arról, hogy május 
15-ig áll módunkban a küldöttek választását igazoló jegyzőkönyvet befogadni. Amelyik 
szervezet ezt követően választ küldöttet az nem vehet rész szavazati joggal a KKGY-n. A 
határozatképesség megállapításhoz szükséges létszám bázisát a május 15-ig megválasztott és 
azt hivatalos jegyzőkönyvvel alátámasztott küldöttek száma határozza meg. Az Egyesületi 
Elnökség a javaslatot 26/2013 számú határozatával egyhangúan elfogadta. 
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Hetedik napirendi pontként Kovács András a díjbizottságok döntése alapján a 2013. évi 
egyesületi díjak véglegesítéséről tájékoztatta az elnökséget. Az Egyesületi Elnökség 27/2013 
számú határozatával a 2013. évi egyesületi díjak odaítélésével kapcsolatban a díjbizottságok 
által hozott írásban is kiküldött döntéseket egyhangúan elfogadta. 

Nyolcadik napirendi pontként Kovács András a 60. vándorgyűlés előkészítésével 
kapcsolatban elmondta, hogy jól állunk időben, a tervezett ütemterv szerint haladunk. Szinte 
megvan a teljes program köszönhetően annak, hogy a Szervező Bizottság és a levezető 
elnökök nagyon aktívak voltak. A következő napokban kiküldjük a hivatalos értesítőket az 
elfogadott, elutasított és felkért előadásokkal kapcsolatban. Nyitott még a Vándorgyűlés során 
állásfoglalások kialakítására szánt témák kijelölése. 

Egyebek 

• Nagy János ismertette Dr. Schanda János professzor emeritus felterjesztését állami 
kitüntetésre, amelynek részletes indoklását írásban is megküldte és kérte az Egyesületi 
Elnökség támogatását. Az Egyesületi Elnökség 28/2013 számú határozatával 
egyhangúan támogatta Dr. Schanda János professzor emeritus felterjesztését állami 
kitüntetésre 

 
Az Egyesületi Elnökségi ülés zárásaként Dervarics Attila köszönetét fejezte ki a leköszönő 
Elnökség tagjainak, hogy jó szándékkal, szabad akarattal, önként végezték a munkájukat. Az 
elmúlt hat és fél évre szép időszakként tekint vissza. Nagy büszkeség volt számára ebben a 
csapatban az Egyesületet képviselni. A célok kihívóak voltak, amelyből nem sikerült mindent 
teljesíteni, de sok esetben sikerült előrelépni. Örömét fejezte ki, hogy néhányan az új 
elnökségben is vállalnak tisztséget.  
 
 
Budapest, 2013. április 23. 
 
 
Összeállította: Jóváhagyta: 

 
 

Günthner Attila Kovács András 
Irodavezető Főtitkár 

 


